
 

Protokół posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 

i Turystyki 

Nr 3/2017 w dniu 13.02.2017 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 15.00 zakończono o godz. 16.45 

 

L.p Imię i nazwisko Podpis 

 Andrzej Bielecki       

- Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. Piotr Pałczyński            

          - Wiceprzewodniczący 

obecny 

3. Krystyna Urbańska        

- sekretarz Komisji      

obecna 

4. Jacek Bielawski  obecny 

5. Małgorzata Osuch  obecna 

6. Robert Woźniak obecny 

7. Michał Piechocki obecny 

8. Jacek Brzostowski obecny 

9.  Michał Liske obecny 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 

1.  _____________ 

2. ______________ 

3._____________   

 Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Cezary Szypulski  - dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego w Wągrowcu, 

2. Iwona Brudz - dyrektor Bursy Szkolnej nr 1 w Wągrowcu, 

3. Barbara Balcerzak- dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Wągrowcu, 

4. Elżbieta Rożnowska- dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wągrowcu, 

5. Katarzyna Dereżyńska - dyrektor Poradni Psychologiczno  – Pedagogicznej w Wągrowcu, 

6. Iwona Grzegorzewska- dyrektor Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Antoniewie, 

7. Karlina Krenz -   kierownik  Wydziału Oświaty  Kultury i Sportu     
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1.  PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

1.3 Analiza zaspokojenia potrzeb finansowych na rok 2017 w I LO, Bursie Szkolnej, SOSW, Bibliotece 

Powiatowej, PPP w Wągrowcu oraz w MOW w Antoniewie. 

1.4. Przyjęcie informacji o pierwszych efektach wsparcia finansowego projektu Rozwój Samorządów 

Uczniowskich w szkołach prowadzonych przez Powiat Wągrowiecki. 

1.5. Omówienie materiałów na sesje.  

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, 

STANOWISK I WNIOSKÓW. 

      

 

                 BRAK 

 

 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

 

Ad.1. Przewodniczący komisji przedstawił porządek posiedzenia, który został przyjęty. 

 

Ad 2. Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z ostatniego posiedzenia komisji. 

 

Ad.3. Analizę zaspokojenia potrzeb finansowych na rok 2017 przedstawili dyrektorzy szkół I LO, Bursie 

Szkolnej, SOSW, Bibliotece Powiatowej, PPP w Wągrowcu oraz w MOW w Antoniewie. Jako 

pierwsza sytuację finansową omówiła pani Katarzyna Dereżyńska, oświadczyła, iż fundusz na 

wynagrodzenia dla pracowników jest zabezpieczony. Placówka będzie realizowała wszystkie zadania, 

przewiduje się remont poczekalni we własnym zakresie. Dyrektorzy pozostałych placówek 

oświatowych wykazali braki na płace na etapie planowania budżetu. W I Liceum Ogólnokształcącym 

jest to kwota 259 tys. Dyrektor Cezary Szypulski wskazał potrzeby finansowe na remonty bieżące       

( m.in. schody, parkiet w sali gimnastycznej). Pani Iwona Brudz - dyrektor Bursy Szkolnej nr 

1oświadczyła, iż niedobór na płace dla nauczycieli to kwota 102 567 tys., ponadto brak środków na do 

cieplenie pionów gazowych w części piwnicznej czy montaż bramek do piłki nożnej. W Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym zarządzanym przez dyrektor Barbarę Balcerzak na płace brakuje 

295 tys. zł.. W przedstawionej analizie niezbędne byłyby środki na bieżące remonty i zakupy między 

innymi: kserokopiarki. Podobnej analizy dokonała pani Iwona Grzegorzewska- dyrektor 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Antoniewie, gdzie na chwilę obecną odnotowane są 

braki na wynagrodzenia w kwocie ok. 762 tys. zł, szkoła nie dysponuje środkami na przeprowadzenie 

zadań remontowych i likwidacyjnych oczyszczalni. Analiza potrzeb przedstawiona jest w załączniku 1 

do niniejszego protokołu. Pani Elżbieta Rożnowska dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej w 

Wągrowcu oświadczyła, iż, posiada zabezpieczone środki na wynagrodzenia i na bieżące działania 

biblioteki. 

 Ad.4.  Informację o pierwszych efektach wsparcia finansowego projektu Rozwój Samorządów · 

Uczniowskich w szkołach prowadzonych przez Powiat Wągrowiecki w formie multimedialnej 

zaprezentowała pani Karlina Krenz - kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu .  



Pomysłodawcami programu pilotażowego byli radni Robert Woźniak oraz Piotr Pałczyński.             

Po skończonej prezentacji obaj radni ustosunkowali się do programu pilotażowego, który miał miejsce 

w roku 2016 oraz do celowości jego kontynuacji w roku bieżącym. Wyrazili swoje stanowisko w 

odpowiedzi na wyrażone wątpliwości w/w omawianym projekcie (dotyczyło nagród finansowych 

przyznawanych samorządom za uczestnictwo w projekcie) przez radną Krystynę Urbańską i 

wicestarostę Michała Piechockiego.  

  

 

.  Ad. 5. Materiały na posiedzenie XXVIII sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego omówili pan Michał 

Piechocki, wicestarosta wągrowiecki oraz pani Karlina Krenz. Pani kierownik przedstawiła w 

formie prezentacji multimedialnej projekt sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego 

ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz do ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na terenie Powiatu Wągrowieckiego. 

 

 

  

 

 

  5. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 

  

 

5.1. 
 

                              BRAK 

 

  

  

5.2.  Opinie  

 

 

                             BRAK 

 

5.3. Stanowiska 

                            BRAK 

                             

 

 

5.4. Wnioski 

                             BRAK                           

 

 

 

 

 

Protokołowała                                                  Przewodniczący Komisji 

      Krystyna Urbańska                                                    Andrzej Bielecki 

 -- -----------------------------                              --------------------------------------------- 


